

Resort Name : Selected Hotel 特选酒店

Package Name : 7 Days 5 Nights Zhang Jia Jie Changsha / Yiyang / Phoenix Ancient City

Validity : As stated below 出发日期如下

Tour Code 游览代码 : JH-CHN-CSX-IH-F001-NCC

Price quoted per person basis (RM) 价钱以一个人计算 (马币)

Departure Date 出发日期	Carrier 航空公司	Single 单人房	Twin 2人房	Child Bed 小孩有床	Child No Bed 小孩无床
2016 Apr 06 (A Group)	Airasia - AK	3268	2588	2588	2330
2016 Apr 06 (B Group)	Airasia - AK	3168	2488	2488	2240
2016 May 06, 09, 11, 13,16, 18	Airasia - AK	3168	2488	2488	2240
2016 May 23	Airasia - AK	3368	2688	2688	2420
2016 May 27	Airasia - AK	3318	2638	2638	2375
2016 Jun 06 *Sch Hol	Airasia - AK	3468	2788	2788	2510
2016 May 30 (A Group)*Sch Hol	Airasia - AK	3368	2688	2688	2420
2016 May 30 (B Group)*Sch Hol	Airasia - AK	3168	2488	2488	2240
2016 Jun 22	Airasia - AK	3168	2488	2488	2240
2016 Jul 04, 06 *Raya	Airasia - AK	3568	2888	2888	2600
2016 Jul 13, 22	Airasia - AK	3168	2488	2488	2240
2016 Sept 14	Airasia - AK	3368	2688	2688	2420
2016 Oct 10, 19, 24,26, 31	Airasia - AK	3168	2488	2488	2240
2016 Nov 07, 14, 21, 23	Airasia - AK	3218	2538	2538	2285
2016 Dec 07, 12, 30 *Sch Hol	Airasia - AK	3268	2588	2588	2330
2016 Dec 14, 19 *Sch Hol	Airasia - AK	3368	2688	2688	2420

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at lease 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mention hotel are fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**
- **For all Airlines: check in luggage is 20 kgs for each pax (Only 1 luggage per pax) and inclusive of meal on board and drink.**
- Seats availability is subject to seats allotment only, should our allotment being fully booked. Tour fare for new booking is subject to airline's current fare.

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于2成人同床
- 正版护照有效期至少6个月才可登机
- 如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有更变, 恕不另行通知
- **每位乘客享有20公斤来回拖运(只允许一件行李), 来回机上包含餐饮。**
- 如所选的出发日期已客满, 新加入客人的团费将根据当时购入的机票差价来调整团费。

Package includes:

- Airfare
- Airport Taxes
- Check in 20kg Baggage (Max 1 baggage per pax)
- 5 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- 5 Breakfasts ,5 Lunch , 5 Dinners (non-halal or vegetarian)
- Return local airport transfer (SIC Basis)
- Escorted orientation tour with Chinese speaking guide
- Tour & transfer as itinerary (SIC Basis)
- Entrance fees as itinerary
- Driver & Tour Guide tipping

团费包含:

- 机票
- 机场税
- 托运行李 20kg(每位只允许一件行李)
- 5晚住宿双/三人房
- 5早餐, 5午餐, 5晚餐 (非清真或素食)
- 回返当地机场接送 (集体)
- 护航向导华文导游
- 指定行程 (集体)
- 指定行程门票
- 司机及导游小费

团费不含:

- 个人开支。

Package excludes:

- Personal Expenses.
- Travel Insurance (RM 68 per 7 days per person)
- High Season surcharge
- Entry visa application (if applicable)
- 6 % GST

- 旅游保险 (每人 68 令吉 / 7 天)
- 旺季附加费
- 签证 (如需要)
- 6% 消费税

Itinerary : 行程简介

7D5N

CHANGSHA/YIYANG/ PHOENIX ANCIENT CITY/ ZHANGJIAJIE

CCN



★ Special Cuisine : • Wild Mushroom Cuisine • Hunan Cuisine • Korea BBQ

Schedule:

D1 ARRIVAL CHANGSHA / YIYANG (MOB)

- Check in Hotel
- Hotel : Royal Lake Eco Hotel or similar

D2 YIYANG/PHOENIX ANCIENT CITY (B/L/D)

- Yiyang Royal Lake (Included Buggy)
- Royal Garden
- Yiyang Three Ancient Ruins
- Phoenix Ancient Town (Included Boat Ride)
- Hongqiao art building
- Visit Phoenix Ancient Town at night

Hotel : Phoenix Jiangtian Holiday Village or similar

D3 PHOENIX ANCIENT CITY/ ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- Bamboo Charcoal Shop
- Red Rock Stone Forest National Geopark
- Tianmen Mountain National Forest Park (Include Cable Car)
- Tianmen Cave
- Tianmen Mountain Glass Walkway
- Jewelry Shop

Hotel : Yichen Hotel or similar

D4 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- Painting Academy of Military
- Bai Long Elevator (Exclusive VIP Lane)
- YuanJiaJie Scenic Area
- YangJiaJie Scenic Area
- Tea Shop

Hotel : Tianzi Hotel (Main Building) or similar

D5 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- Grand Canyon [World Longest Glass Walk-Way Bridge]- Subject to opening condition
- Silk Factory
- Xibu Street
- Chinese Traditional Medicine SHOP (Included Foot Reflexology)

Hotel : Tianzi Hotel (Main Building) or similar

D6 ZHANGJIAJIE/ CHANGSHA/ DEPARTURE (B/L/D)

- Zhangjiajie National Forest Park (Stream of Golden Whip)

D7 ARRIVAL (MOB)
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



PHOENIX ANCIENT CITY

- **Phoenix Ancient Town** - City has 300 years of culture city long history, there are many historical sites. The main building has Tuojiang, DiaojiaoLou , North Gate Tower , Shibian Street , HongQiao Bridge etc .Night tour in Fenghuang ancient town.

ZHANGJIAJIE

- **Red Rock Stone Forest National Geopark**- Scenic spots throughout the tall rocks of various shapes, The stone color is changeable, and change with the weather, time and season. The park enjoys a very high reputation among the tourists for some attractions, such as the Tianmen Mountain Cableway, Tianmen Mountain Glass Walkway .The park is extolled as the Soul of Zhangjiajie. Recently, it has become a must-see spot in the tourists' itineraries.
- **Tianmen Mountain National Forest Park** - Tianmen Mountain National Forest Park is a super holiday resort integrating miraculous geomorphologic landscapes and primitive forests. The park enjoys a very high reputation among the tourists for some attractions, such as the Tianmen Mountain Cableway, Tianmen Mountain Glass Walkway .The park is extolled as the Soul of Zhangjiajie. Recently, it has become a must-see spot in the tourists' itineraries.
- **TianMen Cave** - The world's highest natural elevation of mountains called the legendary cave openings on behalf of day. Day openings altitude of 1300 meters of overhanging cliffs above the high 131.5 meters, width 57 meters, 60 meters deep.
- **Bai Long Elevator** - is a glass elevator built onto the side of a huge cliff in the Wulingyuan area of Zhangjiajie. It is claimed to be the highest and heaviest outdoor elevator in the world **(Exclusive included VIP Pass: No need to wait long queue, make your journey more relax.)**
- **Yuanjiajie Scenic Area** - the essential tourist route. Yuanjiajie is a natural platform that faces giant rocks rising from deep valleys and surrounded by higher mountains. Unique in their shapes and covered with pine trees, these rocks resemble a vivid Chinese painting. Main scenic spots include: Mihun Stage and the First Bridge etc.
- **Yangjiajie Scenic Area** - One of must see attractions in Zhangjiajie. The highlight of Yangjiajie scenic area is it's Natural Great Wall', towering walls of rock snake through the landscape like Great Wall of China.
- **Zhangjiajie Grand Canyon** - close to the Wulingyuan Scenic Area, mountain, water, cave, in a gorge, Zhangjiajie landscape museum. Enjoy national 4A level scenic spots.
- **Zhangjiajie National Forest Park - [Stream of Golden Whip]** - The brook is limpid through the year, with many scenic spots along the way.
- **Xibu Street** - It consists of water bar street, the Chinese snack street, xiangxi folk shopping street, leisure inn and creative mate. Thus becoming a complex tourism commercial pedestrian street. It is the cultural tourism collection which can not be duplicated in the core of WuLingYuan scenic spot.

Optional : Tianmen Fox Fairy Show + Xiang River Scenie Area + Dufu Memorial Hall [RMB 450/PAX]

7天5夜

张家界

(长沙/益阳/凤凰古城)

CCN



★ 风味餐: • 野蘑菇宴 • 湘菜风味 • 韩国烧烤风味

精简行程:

第一天 抵达长沙/益阳 (机上用餐)

- 入住酒店

酒店: 皇家湖度假区宫廷式酒店或同级

第二天 益阳/凤凰 (早/午/晚餐)

- 皇家湖 (含电瓶车)
- 皇家园林
- 益阳三国遗址城墙
- 凤凰古城九景 (含沱江泛舟)
- 红桥艺术楼
- 夜游凤凰古城

酒店: 江天度假酒店或同级

第三天 凤凰/张家界 (早/午/晚餐)

- 竹炭店
- 红石林景区
- 天门山 (含双程缆车)
- 天门洞
- 天门山玻璃栈道
- 珠宝店

酒店: 逸臣酒店或同级

第四天 张家界 (早/午/晚餐)

- 军声画院
- 百龙天梯 (独家VIP通道)
- 袁家界
- 杨家界景区
- 茶艺馆

酒店: 天子酒店(主楼)或同级

第五天 张家界 (早/午/晚餐)

- 大峡谷 (世界最长玻璃桥) (视开放情况而定)
- 丝绸店
- 溪布街
- 中药店 (含足浴)

酒店: 天子酒店(主楼)或同级

第六天 张家界/长沙-回程 (早/午/晚餐)

- 张家界国家森林公园 (金鞭溪)

第七天 抵达家园 (机上用餐)

行程次序, 以当地旅社安排为准。

观光景点:



凤凰

● 凤凰古城 - 建于清康熙时的历史文化名城, 历经300多年的风雨沧桑。凤凰的风景将自然的、人文的特质融合到一处, 正是吸引八方游人的魅力之精髓。游览: 沱江风光、吊脚楼、北门城楼、虹桥、石板街等景点。晚餐后, 夜游古城体验凤凰古城夜景的浪漫。

张家界

- 红石林景区 - 是全球唯一的寒武纪形成的红色碳酸岩石林地貌。带你穿越五亿年前的海底世界, 携手漫游。色彩鲜艳, 造型优美最珍贵的是古丈红石林保持了原生态之美, 石林的峡谷、溪流、清泉、草坪、紫藤花, 与红石林相得益彰, 整体景观秀丽精致清雅, 宛如一个天然的园林。
- 天门山国家森林公园 - 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山, 体验天门山玻璃栈道, 感受天门山玻璃栈道惊险梦幻之旅。
- 天门洞 - 乘车经九曲十八弯抵达自然奇观天门洞。天门山最具有代表意义的景点, 它位于天门山山体的中上部, 海拔1300米, 门高131.5米, 宽57米, 深60米, 是世界上最高海拔的天然穿山溶洞。
- 百龙天梯 - 搭乘唯一一拥有三项世界纪录的百龙电梯, 是世界上最快的客运电梯、是世界上载重量最大、最高也是世界暴露在户外的电梯。独家提供双程VIP通道; 尊贵般的享受, 无需排队, 让你旅行上下畅通无阻, 足够的时间欣赏袁家界阿凡达潘多拉仙境的美景!
- 袁家界风景区 - 镶嵌在武陵源核心景区的一颗明珠。主要景点有哈利路亚山、天下第一桥, 南天一柱等等。
- 杨家界景区 - [登峰墙] - 新长城眺望台观成群峰林
- 大峡谷 - 张家界大峡谷景区, 紧邻武陵源风景名胜, 集山、水、洞、峡于一身, 享有国家4A级旅游景区、东方神奇现象宝地。
- 张家界国家森林公园 - [金鞭溪], 两岸奇峰挺拔, 峰峦毕露, 鬼斧神工, 山中溪水潺潺, 清澈见底, 人行与宽平的石板路上, 演戏而下, 全身通体清凉舒畅, 心旷神怡, 一幅幅的美景就在你身边。[水绕四门] 因金鞭溪, 索溪, 鸳鸯溪, 龙尾溪四条溪流在这块不足200平方米的山谷盆地中盘绕汇流而得名。
- 溪布街 - 是全国唯一一挤满水上酒吧街, 中华名特小吃街, 湘西民俗购物精品街, 休闲客栈, 创意工坊等为一体的复合型旅游商业街。

自费项目: 天门狐仙大型表演 + 游览湘江风光 + 杜甫江阁 [RMB450/人]

Flight Schedule / 航班表:

Departure 出发	Return 回程
-----------------	--------------

KUL - CSX AK174 1800-2230

CSX - KUL AK175 2315-0345 +1

Terms & Conditions :

- The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control.
- Prices are subjected to change without prior notice.
- In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- **Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.**
- **Full payment is required before 4 weeks of departure date.**
- Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- Reservation is subjected to room availability.
- No insurance coverage.

- **Price subject to 6 % GST**
- Fees Charge = Tour fare + 6 % GST (effective 1 Apr 2015) .
- **No GST applied for Oversea Package (T&C Applied)**

条款及细则 :

- 再不可预测的状况下，管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程，替换车辆或取消旅游。
- 发生故障的损失，丢失行李或私人物品，生病，受伤或死亡，以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商，不承担任何法律责任或追究。
- 价格如有更改，恕不另行通知。
- 如果取消或减少客房，定金或预付款将被自动取消。
- **预订确认后，须付总费用的 50% 为定金**
- **出发前 4 周，必需支付全额费用**
- 取消预订，全部或部分已付款项恕不退还。
- 预订视房间，配套空位进行供给。
- 没有保险签购于任何行程，顾客需自行签购。

- **价钱需征收 6% 消费税**
- 团费计算方法 = 团费 + 6% 消费税 (1号 4月 2015年 开始)
- 国外配套没有征收消费税。（附加条件）